
 
Referat styremøte Friskis&Svettis Oppegård  
09.04 2024. kl 18.30  
Sted: Monrad Johansens vei 10 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder x   
Arild Amundsen Nestleder  x   
Mette Arnheim Kasserer  x  
Birgitte Christoffersen Styremedlem  x  
Knut Aksel Sæthre Styremedlem  x  
Mona Hørtun Varamedlem x  x 
Charlotte Nord Larsen  Lederansvarlige x   
Marita Aarskog Vertsansvarlig x   
Ida Westergaard Sekretariatsleder  x  

 

 Saksliste  
 1. Status nye lokaler. 

Kan vi finne andre lokaler som øker kapasiteten vår på kort sikt?  
 
2. Økonomi og medlemsutvikling 

- Medlemsutvikling: Vi har 246 aktive medlemmer, men kun 216 
betalte medlemskap. Hva gjør vi med det? 

- Status betaling enkeljympa- er de inkludert her? 
- Regnskap.  

o Avvik å merke seg? 
o Vi må huske å fakturere kommunen for 1. halvår spinningsal.  

 
3. Saker fra ledere, verter og sekretariat 

- Oversikt over ledere og nye intensiteter.  Behov for lokaler. 
- Søke flere  timer på skolene? 
- Kan vi påvirke til mer fleksibel lederutdanning? 
- Påmelding til F&S dagene? 
- Kampanjer? 

 
4. Søknader om støtte? Vet vi om noen aktuelle? 
 
5. Annet 

Ida/Knut 
 
 
 
 
Mette/ Ida 
 
 
 
 
Charlotte/ 
Marita 
 

1 Status nye lokaler 
Fått svar fra kommunen. Ikke lett å tolke om det gir noen åpning for 
dispensasjon for heis og HC toalett. Vi snakker med saksbehandler for å 
avklare. 
 
Vi følger med på utleiemarkedet og er på utkikk etter alternative lokaler 
for kortsiktig eller langsiktig leie, dersom vi ikke kommer i mål med 
kommunen. 
 
Step legges ned på onsdager på Akt.senteret – blir enten to vektttimer 
etter hverandre eller så holder vi av timen til noe annet. Ikke avklart ennå. 

 

2 Økonomi og medlemsutvikling 
Økonomisk går det bra:  
  

 



Resultatet for mars: Positivt resultat for mars, på nesten 19’, som er 7,5’ 
bedre enn budsjett. Dette skyldes økt omsetning på treningskort. 
Omsetningen hittil pr. mars ligger nesten 39’ over samme periode i fjor.  
  
Antall aktivitetskort: 246, litt færre medlemsavgifter siden noen ikke har 
betalt for 2024. 

3 Saker fra ledere, verter og sekretariat 
• Ida G. blir vert på lørdager sammen med Renee. 
• Ny spinninginstruktør – Arild har et par i kikkerten.  
• Ettan-kurs 17.-20. oktober på Lillehammer 
• Cecilie går Ettan i oktober 
• Kampanjene som Ida har foreslått: Ja til alt, unntatt oppvarming 

10. mai (siden dette er på dagtid og 10. er en hverdag). 

 

4 Søknader om støtte? Vet vi om noen aktuelle? 
Var mest med tanke på å søke om støtte til utstyr.  

 

5 Annet 
• Påmelding til Friskis-dagene, alle må gi beskjed om de kommer eller 

ikke.  
• Vi får (mest sannsynlig) låne Hellerasten til sommertrening 

(Charlotte har spurt Ann-Sofie). 
• Neste styremøte er 7. mai. 

 
 

 


